Computer History Museum 102745401



August 17, 2011

MEMOREX® DB

Normal Bias (Type I) 120 µs EQ

DB: Decibel - a measurable difference in sound level.

· High quality and value in a general purpose cassette. • Low noise - high output formulation. • Clear life-like reproduction. • Engineered for reliability - in any home, car, or portable cassette deck.

DB: Decibel - une difference a sensible au niveau de sortie

 Un bon rapport qualité/prix pour une cassette multi-usages.
 Une cassette de qualié normale avec une formule à haut rendement. • Une reproduction claire comme en direct. • Un mécanisme de precision concu pour tous les types d'appareils.

DB: Decibelio - diferencia que se puede medir en nivel de sonido.

 Alta calidad y valor en un cassette regular para propositos generales.
 Bajo ruido - alto resultado de formula.
 Longividad clara - como su reproducción.
 Manufacturado con cali dad digna de confianza en su hogar automóvil o cassette-grabadora portáil.

Memtek Products P.O. Box 901021, Ft. Worth, Texas 76101 U.S.A. Made in China Fabrique en Chine Hecho en China





MEMOREX DB

BIAS/POS EQ
Normal 120 µs

Full Lifetime Warranty: This cassette will be replaced free of charge, during the life of the original purchaser only, if it is ever found defective in materials or workmanship. Simply send it, postage prepaid, to Memtek Products. Other than replacement, Memtek Products will not be responsible for any damages or losses (including consequential damages) caused by the use or performance of this cassette. This warranty gives you specific legal rights and you have other rights which vary from State to State.

Garantie à vie: Cette cassette sera remplacée sans frais, pendant la vie de l'acheteur original seulement, si elle présente un défaut de matériau ou de fabrication. Il suffit de l'envoyer, port payé, à Memtek Products. Ce remplacement excepté, Memtek Products rejette toute responsabilité quant aux pertes ou dommages (y compris les dommages indirects) causés par l'utilisateur ou le fonctionnement de cette cassette.

La présente garantie vous donne des droits spécifiques et vous pourriez bénéficier également d' autres droits qui varient d' un Etat à l' autre.

Garantía durante la vida útul completa: Este cassette se reemplazará sin costo alguno, durante la vida del comprador original solamente, si en un momento dado resulta defectuoso en cuanto a materiales o construcción. Simplemente enviela con porte prepagado a Memtek Products. La Memtek Products no se hace responsable, aparte del reemplazo, por daños o pérdidas (incluyendo daños consiguientes) causados por el uso o desempeño de este cassette. Esta garantía le da a usted ciertos derechos específicos y, al mismo tiempo, usted pude disponer de otros derechos que varían de un Estado a otro.

Memtek Products, Santa Clara, CA 95050 Made in China • Fabrique en Chine • Hecho en China

MEMOREX DE



08/17/2011 14:39